

## REGISTRATIONS ARE OPEN FOR THE 2020 FIA KARTING WORLD CHAMPIONSHIP - OK & JUNIOR

2 Mar 2020



The FIA Karting World Championship - OK & Junior will take place from 29th October to 1st November 2020 in Brazil, at the Kartodromo Internacional Birigui. Entries are now open at [www.fiakarting.com](http://www.fiakarting.com), until 23rd September at the rate of €760. Entries will still be possible from 24th to 30th September at the increased rate of €1140.

The special conditions for the delivery of Panta fuel (RON 102 Kart type) for this Competition necessitate order and payment at the time of registration for the desired quantity of fuel, as it will not be possible to buy it on the spot. The fuel will be delivered as usual in 30-litre capped drums filled with 25 litres at the price of €3.76 per litre. Logistical costs and customs formalities will be covered by the FIA. It will therefore be necessary to indicate at the time of registration the number of drums ordered by each Driver.

Further information regarding the logistics of the equipment for the FIA Karting World Championship - OK & Junior will be announced shortly.

---

**LES INSCRIPTIONS SONT OUVERTES POUR LE CHAMPIONNAT DU MONDE FIA KARTING – OK & JUNIOR 2020**

Le Championnat du Monde FIA Karting – OK & Junior 2020 va se dérouler du 29 octobre au 1<sup>er</sup> novembre au Brésil, sur le Kartodromo Internacional Birigui. **Les inscriptions sont désormais ouvertes** sur le site [www.fiakarting.com](http://www.fiakarting.com), jusqu'au 23 septembre au tarif de 760 €. Elles seront encore possibles du 24 au 30 septembre au tarif majoré de 1140 €.

Les conditions particulières d'acheminement du carburant Panta (Kart RON 102 type) pour cette Compétition impliquent de commander et de régler lors de l'inscription la quantité de carburant souhaitée, sachant qu'il ne sera pas possible d'en acheter sur place. L'essence sera livrée comme d'habitude dans des tonnelets capsulés de 30 litres, remplis de 25 litres au prix de 3,76 € le litre. Les frais logistiques et les formalités douanières seront pris en charge par la FIA. Il faudra donc indiquer lors de l'inscription le nombre de tonnelets commandés par chaque Pilote.

De plus amples informations relatives à la logistique du matériel pour le Championnat du Monde FIA Karting – OK & Junior vont être annoncées prochainement.

© Photo FIA Karting / KSP

